

陳瑞祺(喇沙)書院

九龍何文田常和街四號

電話：二七一八一七五

傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.

TEL : 27118175

FAX : 27621550

Circular No. 19101

20<sup>th</sup> July, 2020

Dear Parents/Guardians,

### Release of the HKDSE Examination Results

In view of the continued surge in COVID-19 cases, the school will release the results of the HKDSE Examination online to safeguard the health of S6 students.

The school will send e-copy of the result slips to students through Microsoft Outlook on 22<sup>nd</sup> July, 2020 morning. S6 students are not required to collect their result slips in person.

In addition, the school will send e-copy of the student reports to students through Microsoft Outlook on 20<sup>th</sup> July, 2020.

Students should sign in their school Microsoft accounts and download the above documents.

If a student would like to apply for rechecking / remarking of results, he can fill in the attached form and fax it to 2762 1550 or send it to the email [info@csklsc.edu.hk](mailto:info@csklsc.edu.hk) (Attention: Ms Sung) by 26<sup>th</sup> July, 2020, 4:00pm.

If a student needs any assistance and guidance, he can contact his form teacher, career teachers, and school social workers by phone or other communication apps. He can also make an appointment with them, and meet them in person at school.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung  
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一八一七五  
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

19101

敬啟者：

### 香港中學文憑試放榜安排

鑒於新型冠狀病毒病疫情，為保障學生健康，學校將透過網上形式發放文憑試成績單予中六學生。

學校將於 2020 年 7 月 22 日早上把文憑試成績單傳送至學生的微軟應用程式 Microsoft Outlook 電郵戶口。

學校亦將於 2020 年 7 月 20 日把校內考試的成績表傳送至上述電郵戶口。學生應登入其學校微軟戶口，並下載有關文件。

若學生要申請覆核成績，學生可填妥附上表格，並於 2020 年 7 月 26 日下午 4:00 前傳真至 2762 1550 或電郵至 [info@csklsc.edu.hk](mailto:info@csklsc.edu.hk) 宋小姐收。

如需任何協助，學生可致電或以通訊軟件與班主任、升輔組老師及學校社工聯絡。學生亦可個別約見他們在學校面談。

如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢（電話 2711 8175）。

此致  
各家長

2020 年 7 月 20 日



陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟